2022 大休斯顿地区中秋晚宴

Sponsorship Form 赞助表

2022 年 9 月 10 日(星期六)晚上五点, 5:00 p.m. 无声拍卖/VIP 接待酒会 6:00 p.m. 晚宴开始 - 9:30 p.m. 结束

Westin Galleria Hotel 5060 W Alabama St, Houston, TX 77056

□ 我们愿意冠名	赞助 \$10,000(整页封底彩色广告-中秋晚宴节目册, 赞助方的名字发表在新
闻稿上,1 桌 [·]	10 人 \$2500 桌和 2张 VIP 主桌餐券)
□ 我们愿意赞助	\$5,000(整页封二或封三彩色广告-中秋晚宴节目册, 赞助方的名字发表在新
闻稿上,以及	1 桌 10 人 和 1 张 VIP 主桌餐券)
□ 我们愿意赞助	\$2,500(内页整页彩色广告-中秋晚宴节目册, 赞助方的名字发表在新闻稿
上,以及 1 桌	10人)
□ 我们愿意赞助	\$2,000(内页半页彩色广告-中秋晚宴节目册,1 桌 10 人)
□ 我们愿意赞助	\$1,500(1 桌 10 人)
□ 我们愿意赞助	\$1,000(1 桌 10 人,仅限社团优惠桌)
□ 我们愿意赞助	\$1,000(1 张 VIP 主桌餐券)或\$1,500 (夫妻 VIP 主桌餐券)
广告赞助	
□ 我们愿意赞助	\$1,000(内页整页彩色广告-中秋晚宴节目册,1 张\$150 晚宴票)
□ 我们愿意赞助	\$500(内页半页彩色广告-中秋晚宴节目册,没有座位)
□ 我们愿意赞助	\$300(内页 1/4 页彩色广告-中秋晚宴节目册,没有座位)
联系人姓名	
公司名称	
公司有例	
地址	
电话	Email
支票抬头请写:	Chinese Civic Center
并寄到以下地址:	Chinese Civic Center
	5905 Sovereign Dr., Houston, TX 77036. Tel: 713-772-1133 Fax: 713-772-1399

在法律允许的范围内您的赞助是免税的, 您可以向我们索取必要的免税证明

2022 Mid-Autumn Festival Celebration Gala

Sept 10th, 2022 (Saturday), 5:00 p.m. Silent Auction/VIP Reception, 6:00 p.m. Banquet -- 9:30 p.m. Adjourn Westin Galleria Hotel, 5060 W Alabama St, Houston, TX 77056

Sponsorship Form

of

advertisement on the	Yes! We will sponsor a \$10,000 Title Sponsor (Premier seating for 10 people, one color page of advertisement on the Gala program back cover , and name on press releases and 5 tickets to VIP reception, 2 VIP seats)		
	or a \$5,000 Diamond Table (preferred seating for 10 people, one color page of a Gala program back inside cover, and name on press releases and 3 tickets to 2 seat)		
	or a \$2,500 Jade Table (preferred seating for 10 people, one color page of e Gala program, and name on press releases)		
•	Yes! We will sponsor a \$2,000 Ruby Table (preferred seating for 10 people, half color page of advertisement on the Gala program, and name on press releases)		
☐ Yes! We will sponso	Yes! We will sponsor a \$1,500 Gold Table (preferred seating for 10 people)		
Yes! We will sponso organizations only)	Yes! We will sponsor a \$1,000 Emerald Table (seating for 10 people, non-profit community organizations only)		
☐ Yes! We will sponso	or a \$1,000 for 1 VIP seat or \$1,500 for Couple VIP seats		
Advertisement Only:			
☐ Yes! We will purcha	se a full Page of Color advertisement for \$1000 (one \$150 gala ticket).		
☐ Yes! We will purcha	ase one half Page of Color advertisement for \$500 (no table seating).		
☐ Yes! We will purcha	ase a quarter page of Color advertisement for \$300 (no table seating).		
Contact Name			
Company Name			
Address			
Phone	Email		
Please make check payable t Mail to:	o: Chinese Civic Center Chinese Civic Center		

Attn: Mid-Autumn Festival Celebration Gala 5905 Sovereign Dr., Houston, TX77036. Tel: 713-772-1133 Fax: 713-772-1399

Your contribution is tax-deductible to the extent allowed by law. Chinese Civic Center is a 501(C)(3) tax-exempt organization.